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Referent: Susanne 

 
Fraværende: Pia og Mikkel 

Spisning  

Punkt Ansvarlig Type Tid Referat 

1. Godkendelse af dagsorden 
samt punkter til eventuelt. 

David    

2. Nyt fra elevrådet SJ   Der har været ønske om en 
vandautomat, men det er dyrt. 
Som et alternativ er der nu 
etableret høj vandhane. 
Der er nogen i frikvartererne der 
ikke ved hvad de skal lave, derfor 
ønskes der nogle legekasser. 
Der en plan om at lave film om 
vores læsebånd (læseindsats) i 
løbet af vinteren og foråret. 
Der er også snakket om skolemad, 
Et ønske kunne være er at 5. 
klasse kan lave mere mad end det 
de gør nu (4 gange om året) 

3. Skolemad 
- Tilbagemeldinger fra 

bestyrelsesmedlemmer 

SJ D  Skolemad.nu. er gennemgået.  
Der er opbakning til at afprøve 
dette. Gitte kontakter Skolemad.nu  
igen. 

4. Trafikpolitik 
- Endelig vedtagelse 

 

SJ/SN O/D  Disse er vedtaget.  
Der er bestilt nye refleksveste 
hjem til dagtilbud og skole. 

5. Tilbagemelding fra 
Skoleudviklingssamtale 

SJ/BD/David O  Skoleudviklingssamtalen blev 
afholdt den 5.januar. Det var en 
god og givende samtale om status 
og indsatser på skole og i SFO 
 

6. Halvårsstatus Dagtilbud 
- Hvilke indsatser er 

iværksat og hvilke ligger 
forude 

- Tilbagemelding årlige 
tilsyn 

   Susanne gennemgik hvad der er 
sket det første halve år af hendes 
tid som pædagogisk leder. 
Et rigtig godt halvt år med fart på. 
Der er gang i flere tiltag som der 
arbejdes med. 
En fantastisk personalegruppe og 
ledelse som brænder for 
Gullestrup Børnecenter – en gave 
at være blevet en del af. 

7. Budget 
- Afslutning af 2023 
- Orientering om budgettet 

for 2024 
 

   På næste bestyrelsesmøde vil vi 
gennemgå vores prioriteringer af 
det fremtidige budget 2024. 
Budget 2023 bliver først afsluttet d. 
18. jan. 2024. 
Der er indkøbt ny fejemaskine. 
Skolen har haft Rikke Yde til 
foredrag. 

8. Evaluering af fælles 
bestyrelsesmøde 

   Det var os, der lagde hus til 
arrangementet. 
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Oplægget med Mikkel Aslak var 
fint omkring skærmtid. Det næste 
skridt er at få lavet nogle tiltag 
omkring skærmtid. 
 

9. Skolebestyrelsesvalg 
      Orientering om procedure 

SJ   Valgmøde d. 18. marts. 

10. Nyt fra Gullestrup Børnecenter Formand 
Medarbejdere 
Ledelse 

O  Ledelse/Skolen: 
H.C. Andersen temauge – mere 
information senere. 
Den gode overgang til skolen. 
Dagtilbud: 
Førstehjælpskursus 25.jan. 
Meget fin belægning i vuggestuen, 
vi kommer op på 30 børn i foråret. 

11. Evt, 
 

   Mobil politik skal revideres. 
Skal på et af de næste 
bestyrelsesmøder. 
Revidering af hjemmesiden – 
dagtilbud. 
 


